
 

SPØRGSMÅL NR.  S 23 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Skatteministeren 

Dato: 7. oktober 2014 

Stillet af: Jan E. Jørgensen (V)  

Vil ministeren i forhold til reklameafgiften redegøre for, hvilke initiativer 

ministeren vil tage, hvis det reelle fald i reklamemængden (målt i tons) viser 

sig at blive større, end hvad regeringen har projekteret med?  

(Spm. nr. S 23). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 7. oktober 2014 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Jan.E@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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